



H.H.
Dorje Chang Buddha
III
Cultural and Art Museum

第三世多杰羌佛文化藝術館

“H. H. 第三世多杰羌佛日”

吉祥祈福放生法會受疫情影響今年不能聚集慶祝通知

西元 2011 年 1 月 19 日，美國首都華盛頓市葛瑞市長 (Vincent C. Gray, Mayor of Washington D.C.) 正式宣佈 2011 年 1 月 19 日為“H.H.第三世多杰羌佛日”，並號召大家向 H.H.第三世多杰羌佛致敬！這是此世界上唯一由政府頒佈的佛陀之日。

但是，鑑於今年 Covid-19 瘟疫病所帶來的政府居家令，不能實行聚集活動，因此本館在今年 2021 年 1 月 19 日“H.H.第三世多杰羌佛日”，不能聚集慶祝。大家可以在您的所住地，根據當地政府對疫情的要求，舉行聞法放生等活動，以此善行功德迴向世界和平，社會安定，災難遠離，百姓早日平安，幸福吉祥。



H.H.
Dorje Chang Buddha
III
Cultural and Art Museum

第三世多杰羌佛文化藝術館

Notice: The Dharma Assembly of Releasing Captured Lives for Auspice and Bliss In Celebration of the His Holiness Dorje Chang Buddha III Day Cannot Be Held Due to the Pandemic This Year

On January 19, 2011, Mr. Vincent C. Gray, Mayor of Washington DC, the capital of the United States, proclaimed that the Nineteenth of January, 2011 to be the "His Holiness Dorje Chang Buddha III Day", and called upon everyone to salute H.H. Dorje Chang Buddha III! This is the only Buddha Day proclaimed by the government in this world.

However, to comply with the stay-at-home order issued by the government that mandates no congregation to be held, the museum cannot hold an assembly to celebrate the H.H. Dorje Chang Buddha III Day this year on January 19th, 2021. You may, however, host events including Dharma-listening sessions and releasing captured lives in accordance with the local governmental regulations pertaining to the pandemic and return the merits of such benevolent deeds for a peaceful world, stable societies, and driving away disasters, such that people will become safe and sound, blissful and auspicious at the soonest.